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 Protokół nr 25/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 18 lipca 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  Na wniosek Przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia  

o następujące punkty: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie 

nieruchomościami oznaczonymi działką nr 14/3 obręb 0006 Jamielnik oraz działkami 

nr 19/5 , 19/6 , 237/3 , 237/5 , 237/7 obręb 0021 Wonna na cele budowlane. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego sytuacji 

szpitali powiatowych. 

3. Zapoznanie się z pismem Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie  

w sprawie dotacji dla Parafii Rzymsko – Katolickiej w Radomnie. 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.       

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 24/2019. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 24/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Pani                        

K. Trzaskalskiej – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku w sprawie 

utworzonych oddziałów w Branżowej Szkole I Stopnia. 

/na posiedzenie weszła pani Katarzyna Trzaskalska – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych  

w Kurzętniku, pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor Zespołu Szkół im. C. K. Norwida 

w Nowym Mieście Lubawskim oraz pani Barbara Orłowska – Naczelnik Wydziału Oświaty, 

Kultury i Promocji/ 

 

Pani Trzaskalska poinformowała, że złożyła wniosek o utworzenie w Branżowej Szkole I 

Stopnia trzech oddziałów wielozawodowych ogólnodostępnych po gimnazjum, zamiast dwóch 

oddziałów ogólnodostępnych i jednego oddziału integracyjnego oraz trzech oddziałów po 

szkole podstawowej. Dodała, że po analizie dokumentów złożonych przez uczniów wstępnie 

stwierdzono, że powstaną dwie klasy integracyjne. Natomiast po przeliczeniu kosztów 

utworzenia w/w oddziałów uznano, że będzie to zbyt drogie zarówno dla szkoły jak i dla 

powiatu. Pani Trzaskalska wyjaśniła, że w klasach integracyjnych jest mniejsza liczba uczniów 

tj. maksymalnie do 20 uczniów, w tym uczniów z kształceniem specjalnym może być 

maksymalnie pięciu. Dodała, że utworzenie dwóch klas integracyjnych wiązałoby się  

z utworzeniem  dwóch dodatkowych etatów dla nauczycieli wspomagających, co byłoby 

kosztowne. W związku z powyższym pani Trzaskalska proponuje utworzenie w Branżowej 
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Szkole I Stopnia trzech oddziałów wielozawodowych ogólnodostępnych po gimnazjum  

i trzech oddziałów po szkole podstawowej. Dodała, że po szkole podstawowej proponuje się  

utworzenie jednej łączonej klasy mechaników i sprzedawców, która będzie liczyła ok. 34 

uczniów oraz dwa oddziały ogólnodostępne. Podobnie po gimnazjum - proponuje się 

utworzenie jednej łączonej klasy mechaników i sprzedawców oraz dwa oddziały 

ogólnodostępne. Wyjaśniła, że młodzież, która posiada orzeczenia o kształceniu specjalnym 

zostanie przydzielona proporcjonalnie do każdego oddziału, gdzie będą prowadzone dodatkowe 

zajęcia rewalidacyjne. 

Pani Orłowska dodała, że jeżeli zbierze się odpowiednia liczba uczniów do oddziału 

integracyjnego to taki oddział powinien powstać. Nadmieniła, że wszyscy uczniowie, którzy 

złożyli podania do ZSZ w Kurzętniku zostali przyjęci. 

 

Pismo w sprawie oddziałów w Branżowej Szkole I Stopnia stanowi załącznik nr 3. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wynikami matur oraz 

naborem uczniów do klas pierwszych w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku oraz  

w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że zdawalność matur w ZS im. C.K. Norwida jest na 

poziomie 84 %. Dodała, że 14 uczniów jest uprawnionych do egzaminu poprawkowego. 

Nadmieniła, że jeżeli chodzi o wyniki matur to trzeba będzie popracować nad zdawalnością  

z języka angielskiego.  Poinformowała, że jeżeli chodzi o zdawalność matur z języka polskiego 

i matematyki to jest ona powyżej średniej wojewódzkiej i krajowej. 

Pani Trzaskalska poinformowała, że zdawalność matur w ZSZ w Kurzętniku jest na poziomie 

73%. 9 uczniów jest uprawnionych do egzaminu poprawkowego. Podobnie jak w przypadku 

Zespołu Szkół, najgorsza zdawalność jest z języka angielskiego - 7 osób będzie poprawiało 

egzamin. Ponadto pani Trzaskalska poinformowała, że 3 osoby nie zdały egzaminu  

z matematyki oraz 1 osoba nie zdała egzaminu z języka polskiego.  

Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że jeżeli chodzi o nabór do klas pierwszych, 

przeprowadzono nabór uczniów zarówno po szkole podstawowej jak i po gimnazjum. Średnia 

liczba uczniów w oddziałach wyniesie ok. 25 osób. Pani Przeradzka – Martko poinformowała, 

że najmniej podań uczniów po gimnazjum jest do klasy społeczno-medialnej (13 podań) oraz 

sportowo-obronnej (14 podań), ale najprawdopodobniej do września liczby te ulegną 

zwiększeniu.  

Pani Trzaskalska omówiła nabór uczniów do Technikum i do Branżowej Szkoły I stopnia, który 

przedstawia się następująco:  

a) nabór uczniów po gimnazjum do Technikum:  

- oddział łączony - Technik Informatyk/ Technik Urządzeń i Systemów Energetyki 

Odnawialnej – łącznie 28 osób, 

- oddział łączony – Technik Ekonomista / Technik Handlowiec – łącznie 30 osób, 

- Technik Grafiki i Poligrafii Cyfrowej – 30 osób, 

- oddział łączony – Technik Rolnik/ Technik żywienia i usług gastronomicznych - łącznie         

27 osób 

b) nabór uczniów po gimnazjum do Branżowej Szkoły I stopnia:  

- oddział łączony sprzedawca/mechanik – 27 osób, 

- oddział wielozawodowy – 27 osób, 

- oddział wielozawodowy – 28 osób, 

c) nabór uczniów po szkole podstawowej do Technikum:  

-  oddział łączony - Technik Informatyk/ Technik Rolnik – łącznie 31, 

- oddział łączony – Technik Ekonomista/ Technik Urządzeń i Systemów Energetyki 

Odnawialnej - łącznie 27 

- Technik Grafiki i Poligrafii Cyfrowej – 28 
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- oddział łączony – Technik Handlowiec/ Technik żywienia i usług gastronomicznych -łącznie 

31 osób, 

 

d) nabór uczniów po szkole podstawowej do Branżowej Szkoły I stopnia: 

- oddział łączony sprzedawca/mechanik – 34 osób, 

- oddział wielozawodowy – 29 osób, 

- oddział wielozawodowy – 29 osób. 

/pani Trzaskalska przedstawiła uaktualnione dane, które różnią się od informacji przesłanych  

w materiałach na Zarząd/  

 

Pan Starosta zapytał, czy wszyscy uczniowie, którzy złożyli podania dostali się do szkoły. 

Pani Trzaskalska odpowiedziała, że tak. Dodała, że jeżeli nie było miejsc na wskazany przez 

ucznia kierunek, to był proponowany uczniowi inny kierunek. Natomiast, w sytuacji kiedy 

zwolniło się miejsce na danym kierunku, to rodzic ucznia otrzymywał taką informację.  

Pani Trzaskalska dodała, że drobne ruchy pomiędzy oddziałami będą jeszcze dokonywane. 

Pani Przeradzka – Martko poinformowała, że do Z.S. im. C.K. Norwida nie wszyscy uczniowie 

się dostali, ponieważ jest granica rekrutacyjna tzn. jeżeli uczeń miał poniżej 90 punktów  

z egzaminu, to do szkoły się nie dostał. 

Pan Starosta zapytał czy dużo było takich osób. 

Pani Przeradzka – Martko odpowiedziała, że ok. 15 osób. 

 

Informacja z naboru do klas I na rok szkolny 2019/2020 w ZSZ w Kurzętniku stanowi 

załącznik nr 4. 

Informacje dotyczące ilości uczniów przyjętych do klas I w ZSZ w Kurzętniku według miejsca 

zamieszkania stanowią załączniki nr 5 i 6 /załącznik nr 6 został rozdany na posiedzeniu 

Zarządu/. 

Informacja z naboru do klas I na rok szkolny 2019/2020 w Z.S. im. C. K. Norwida stanowi 

załącznik 7. 

Informacja z wyników matur w ZSZ w Kurzętniku stanowi załącznik nr 8. 

Informacja z wyników matur w Z.S. im. C. K. Norwida stanowi załącznik nr 9. 

/pani K. Trzaskalska, pani B. Przeradzka-Martko oraz pani B. Orłowska opuściły posiedzenie 

Zarządu/ 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Specjalnej Troski – 

Punkt Konsultacyjno - Terapeutyczny w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono 

realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – Kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Miłośników Motocykli Zabytkowych 

KOMPRESJA w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania 

publicznego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 11. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie materiałów planistycznych dotyczących rodzaju i szczegółowości składanych 

materiałów i wniosków, planów rzeczowych, projektów planów finansowych i innych 

materiałów kalkulacyjnych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2020 r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Główny Księgowy Sebastian Kiński poinformował, że uchwała dotyczy materiałów 

planistycznych niezbędnych do opracowania projektu budżetu na 2020 r. Dodał, że  

w materiałach zostały przedstawione założenia makroekonomiczne w oparciu o założenia do 

budżetu państwa na 2020 r. Poinformował, że tempo wzrostu cen towarów i usług 

konsumpcyjnych czyli tzw. inflacja wyniesie 2,5 %. Ponadto dodał, że przeciętne 

wynagrodzenie brutto w gospodarce narodowej wyniesie 5. 227 zł. Dynamika cen towarów  

i usług konsumpcyjnych – średnioroczna wyniesie 102,5%. Prognozowane przeciętne 

wynagrodzenie brutto w gospodarce narodowej zwiększy się o 6,0%. Propozycja rządu  

w sprawie płacy minimalnej na 2020 r. wynosi – 2 450 zł, tj. wzrost o 8,9% (o 200 zł więcej  

w porównaniu do 2019 r.) Minimalna stawka godzinowa dla pracujących na umowach 

cywilnoprawnych (np. zlecenie) wzrośnie z 14,70 zł na 16,00 zł. Pan Kiński nadmienił, że 

zgodnie z projektem uchwały wskaźniki wzrostu do opracowania budżetu przez jednostki 

budżetowe wykonujące zadania własne powiatu przedstawiają się następująco: 

- dynamika cen towarów i usług konsumpcyjnych na poziomie 102,5%, 

- tempo wzrostu wynagrodzeń na poziomie 3,4%. 

Pan Kiński dodał, że rząd zakłada tempo wzrostu wynagrodzeń na poziomie 6 %. Do projektu 

budżetu powiatu przyjęto wskaźnik 3,4%, bo na więcej nas nie stać. P. Kiński omówił pozostałe 

załączniki do projektu uchwały. 

Pani Sekretarz zgłosiła poprawkę w § 5 projektu uchwały, poinformowała, że brakuje wyrazu 

„Powiatu”. 

W związku z powyższym § 5 projektu uchwały otrzymał brzmienie: „Wykonanie uchwały 

powierza się Przewodniczącemu Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim”.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany uchwały Nr II/16/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim  

z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowomiejskiego na lata 2019 – 2034 ze zm. 

 

Pan Kiński szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2019. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

 

 

 



5 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim  

z dnia 6 grudnia 2018r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2019r. 

ze zm.  

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wniosek o odwołanie Skarbnika Powiatu Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 12. 

Wniosek pani Skarbnik o rozwiązanie umowy o pracę stanowi załącznik nr 13. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie powołania Skarbnika Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Wniosek o powołanie Skarbnika Powiatu Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 14. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomościami oznaczonymi 

działką nr 14/3 obręb 0006 Jamielnik oraz działkami nr 19/5 , 19/6 , 237/3 , 237/5 , 237/7 

obręb 0021 Wonna na cele budowlane. 

/na posiedzenie wszedł pan Wojciech Umiński – Inspektor w Wydziale Inwestycji, Mienia  

i Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Umiński poinformował, że w przedmiotowej sprawie jest wydana pozytywna opinia 

Zarządu Dróg Powiatowych. Wyjaśnił, że dysponowanie w/w nieruchomościami jest niezbędne 

do budowy powiązania kablowego linii napowietrznych. 

 

Wniosek firmy TELTOR-POL PÓŁNOC S.A. stanowi załącznik nr 15. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pan W. Umiński opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie stanowiska dotyczącego sytuacji szpitali powiatowych. 

 

Pan Starosta poinformował, że wspólnie z Przewodniczącym Rady Powiatu pragnie 

przedstawić Radzie propozycję zajęcia stanowiska dotyczącego sytuacji szpitali powiatowych. 

Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Buliński zgłosił uwagę co do formy stanowiska. Stwierdził, że na pierwszy rzut oka trudno 

z uzasadnienia do projektu uchwały ustalić jakie są problemy naszego szpitala. Zasugerował, 

żeby zmienić formę stanowiska, w punkach wypisać problemy szpitala oraz wyartykułować 

konkretnie jakie są nasze postulaty. 

Pan Starosta poinformował, że przekaże powyższe uwagi panu Kurowskiemu – Dyrektorowi 

Szpitala Powiatowego, który jest autorem stanowiska. Dodał, że formę stanowiska można 

jeszcze zmienić do sesji. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.                  

Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem 

Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie w sprawie dotacji dla Parafii 

Rzymsko – Katolickiej w Radomnie. 

 

Pan Starosta odczytał pismo Wójta Gminy Nowe Miasto Lubawskie, które stanowi załącznik nr 

16. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta zaproponował, żeby komisje wspólne odbyły się w środę 24 lipca o godz. 16.00 tj. 

dzień przed Sesją Rady Powiatu.  

Następnie Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak                       


